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DAGMARSKOLEN     

Skolebestyrelsen 

Dato:  020924      Kl.: 17.30-19.30                                                                           

Mødet afholdes på: På skolen  

Møde nr.: 1 (2024/25)  Møde ordinært/ekstraordinært.: Ordinært 

Møder aftalt for 24/25:   2/9, 7/10, 4/11, 9/12, 20/1, 3/3, 7/4, 19/5, 16/6 

 

Bestyrelsen består af:  

Mads Langgaard Mørkedal, Tom Ramskover, Nadia M.K. Hansen, Merete I. Petersson, Mia Reh-

ling, Michael Brix, Mette Green, Steffen Egsgaard-Toft, Jakob Jensen 

 

Elevrepræsentanter: 

Signe, Naja, Linea og Adam fra Elevråd og Rettighedsråd. 

 

 

Suppleanter:   

Jonas Hansen 

 

Fraværende: Mia, Mette. Elevrådet er ikke opstartet derfor ingen repræsentanter.  

 

 

 

Dagsorden 

 
Proces:        B = Beslutning/ afgørelse     O = orientering/drøftelse     Ø = Øvrige punkter 

 

 

Dagsorden: 
P 

 

 Tid 
Referat: 

1 Velkommen v. Mads 

 
O 5  

2 Tilrettet årshjul 
(Se bilag) 

B 5 Vi ser på årshjulet og taler kort om det.  

Vi fastholder udkastet.  

3 ”Skole og Forældres” – Lands-

møde d. 22.- 23. nov. 

(Se bilag) 

B 5 Vi har ingen der deltager herfra. 

4 Om skoleudviklingssamtale og 

skolebestyrelsens rolle 

(Se bilag) 

O 5 Der har været dialogmøde, skolebestyrel-

sesforpersoner og skolechefen.  

Jak forklarer hvordan der er blevet arbejdet 

med strategien og hvordan SBS bliver kob-

let på via SUS. 

5 Høringssvar til budget 2025 

her. 

 

OB 60 Jak gennemgår rammer for høringssvar til 

budget 2025.  

https://ringsted.dk/da/kommunen/dialog-indflydelse/hoeringer-afgoerelser-og-borgermoeder/aendringsforslag-til-budget-2025
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Det er SBS der skal lave høringssvaret og 

Jak samler sammen.  

 

Skolebestyrelsen vil gerne have at der ses 

på de områder som det vurderes at have 

indflydelse på vores skole. 

 

1. Reducering af tilskud til skolemælk 

Det vurderes ikke at være noget SBS vil se 

på. Beløbet er simpelthen for lille. 

 

2. Harmonisering af SFO takster bespa-

relse på 300.000 om året. 

 

Der er en bekymring for at familier ville 

vælge SFO fra grundet stigningen.  

Jak samler sammen og læser muligt forslag 

op. 

 

3. Udgifter til SFO nedbringes. Man vil 

skære 1.7 mil. 1.143 pr. elev, sva-

rende til 3 pæd stillinger. 

 

Besparelsen svarer til cirka kr. 200.000 for 

Dagmarskolen, alt efter tilmeldte elever. 

Der er en bekymring for hvilke konsekven-

ser det vil have for kvaliteten i SFO’erne. 

Dette forslag vil kunne have konsekvenser 

af fx fyringer. 

Jak samler sammen og læser muligt forslag 

op. 

 

MI- der er også en bekymring for det fag-

lige niveau hvis der ikke er ressourcer. Det 

er bekymrende. 

 

Jak samler sammen og læser muligt forslag 

op. 
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4.  Ophør af leg og bevægelse 

 

Vi taler om fælles referencer for eleverne. 

Det er noget der skal prioriteres. Brobyg-

ningsdelen af denne indsats er vigtig.  

Jak samler sammen og læser muligt forslag 

op. 

 

5. Spirer-forløbstilskud bortfalder 

 

Der er en stor bekymring for hvordan det vil 

ramme trivslen for spirer-børnene.  

Jonas, der kunne godt blive tilføjet noget 

omkring de fysiske rammer. 

Jak samler sammen og læser muligt forslag 

op. 

 

 

6. f1 &3 mindre rengøring og reducering 

af service personale. 

 

Vi kunne tilføje de fysiske konsekvenser ved 

at skulle holde sig pga. at man ikke vil gå 

på toilettet. Der er og gener ved læring, 

hvis man holder sig og ikke kan tænke på 

andet.  

Merete- Der er også en bekymring for det 

generelles slitageniveau. 

Jak samler sammen og læser muligt forslag 

op. 

 

6 Datoer for leder/bestyrelses-cafe 
 
Synlighed i bestyrelsen – kon-
krete tiltag 
 
Forslag til to dage, en morgen og 
en eftermiddag 
 
 

B 5 Det er gjort før og det var fint at vise flaget. 

Der kom et par forslag som man tog med til 

næste møde. 

 

Jonas vil gerne med.  

Mads og Jak kommer med datoer.  
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Se- opretter gruppe til skolebestyrelsen på 

Aula.  

 

7 Medarbejdernes punkt (Nyt fra med-
arbejderne) 

 

O 10 Michael 

 

Høstfest var ummiddelbart godt.  

Alt kører som det skal 

Ulla og Mickel er ansat 

Klaus er i klubben i stedet for SFO, og han 

er savnet. 

2 langtidssyge i klubben og det presser. 

 

 

8 Orientering siden sidst fra ledel-

sen 

O 10 Jak 

 

Fin opstart.  

God læringsfestival for alle lærere i kommu-

nen. Masser af spændende workshops. Lou-

ise Klinge hold blandt andet oplæg.  

 

Der var prioriteret forberedelsestid til alle 

teams, og det var alle glade for.  

 

Peter og Kim knoklede hele ugen. 

 

0. startede først om tirsdagen og det gik 

rigtig godt. 

 

Vi har ansat Sheila, Signe, Debbie og Lou-

ise. 

 

Vi afskediger en fra kontorpersonalet. Det 

bunder i den centralisering der er kommet 

fra forvaltningen, hvor vi skal flytte opgaver 

op centralt.  

 

Team 0.-2. klasse er der fuldt fokus på. Vi 

har rykket ressourcer ned og der er indsats 

på læsningen.  
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Mellemløsningen fortsætter og fungerer 

godt.  

 

AT kommer på kontrol i næste uge. Denne 

gang taler de med 3.-6. årgang.  

 

Der er oprette modersmål i Rumænsk.  

 

9 Evt. / hurtige spørgsmål Ø 5  

10 Punkter til kommende møde(r)    Hvad vil vi arbejde med i kommende 

skoleår i bestyrelsen? 

 Økonomi-gennemgang (tilsyn) 

 Udviklingsstrategi 

 Profilering af skolen 

 

 

 

 

Bilag:  

Opsamling på dialogmøde mellem forpersoner for skolebestyrelser og skolecenter, 22. maj 

2024 


